
Referat fra bestyrelsesmøde i Bøgebjerg IF Onsdag d. 10/5 kl. 18.30 

Afbud fra Jan 

 

Punkt 1: Referant: Mette 

Punkt 2: Godkendelse af referat:  

Punkt 3: Referat fra sidste bestyrelses møde: Det var mødet før generalforsamlingen 

Punkt 4A: Iflg. Vedtægterne så står der intet i vores vedtægter, men vi gjorde det faktisk alligevel.  

Morten: Volley folkene ville gerne haft en reminder, evt. fælles mail eller at hvert udvalg selv minder deres 

medlemmer om det. 

Punkt 4B: Morten K. og Tim har holdt møde om kontingentsatser, kan bestyrelsen godkende disse priser? 

Det kan vi godt. Freja mener, at den 50 måske er meget, men det er ok alligevel. Vi godkender det. 

Punkt 4C: Morten sender tekst til Thomas vedr. tekst til den ”plakat” der skal på hjemmesiden. 

Punkt 4D: Sommer evaluering lørdag d. 19/8 sted og tid følger. Morten H. Invitere Halbestyrelsen med. 

Punkt 4E: De inviteres med til vores fest den 19/8. 

Punkt 4F: Fodbold er i gang med at planlægge det, de sender en mail rundt når de er kommet videre. 

Punkt 4G: Så vi kan søge fonde smartere, hvis alle udvalg ved hvad de vil have, så opdelt i ”nice-to-have” og 

”Need-to-have”. Hvert udvalg har bare denne liste liggende, det skal ikke sendes eller samles totalt i 

klubben. 

Punkt 4H: Tænk lige over det til næste gang, om nogen måske kunne have lyst til at arbejde i en sådan 

gruppe. Alle sender et par navne med tlf. numre til Morten K. i løbet af 2 uger, så vil han gerne ringe til 

dem. Foredrag kunne sikkert tiltale mange, så det bør vi arbejde for at få i gang igen. 

Punkt 4I: Tænk lige over det til næste gang. Men måske vil der gerne lånes 100.000 kr. 

Punkt J: Budgettet gennemgået, uden de store bemærkninger. 

 

Punkt 5: Naturtræning og Badminton fortsætter lidt endnu. Volley træner til og med august ude.  

Fodbold regner med at træne fællestræning gennem sommerferien.    

 

Punkt 6: Ollerup indslag fra Helle: Helle presser prisen op og vi siger JA TAK 

 

26/8: 10 pers. Kl. 12-24 til oprydning på pladsen fuld forplejning og armbånd.  

27/8: 20 pers. oprydning om eftermiddagen over middag kl. 12 og så X timer frem afhængig af hvor mange 

personer vi er. (15 mand tog 4 timer sidste år) 10.000 kr. (Håndbold og fodbold vil gøre alt for at de hver 

stiller med 5 mand. Og måske senioridræt kan tage vagten om mandagen.  



28/8: 4 pers. Til eftermiddag til det sidste oprydning. 

 

Punkt 7: Fordeling af haltimer, da Faaborg ØH skal have haltid om onsdagen! 

Hvordan kan vi løse det? Det blev diskuteret lystigt. Alle bød ind med input og snakken gik meget frem og 

tilbage.  

Morten går til Michael med et modbud så Faaborg ØH kan få tilbudt kl. 20-23 

Punkt 8: Udgår 

Punkt 9:  Ny dato: Onsdag 7/6 kl. 18.30  

Punkt 10:  


